ΤΟ Α΄ ΣΥΝΘΕΤΙΚΟ
Θυμάμαι :
•το ουσιαστικό γη ως α΄συνθετικό μπορεί να έχει τη μορφή                                                 γη → γήπεδο
γαιο→γαιάνθρακας
γεω → γεωπόνος                                                                                                                    
•το επίθετο καλός ως α΄συνθετικό μπορεί να έχει τη μορφή:                    
καλο → καλοκαίρι
καλλι→καλλίγραμμη
•το αριθμητικό ένας γίνεται μονο → μονογονεϊκός
δύο γίνεται δι → διώροφος
δισ → δισεκατομμύριο (όμοια και το τρία)
τέσσερα γίνεται τετρα → τετράγωνο
πέντε γίνεται πεντα → πεντάπλευρος
πενθ → πενθήμερη (πέντε + ἡμέρα )
•οι προθέσεις : από + δασυνόμενη λέξη της αρχ. ελληνικής → αφ
από + ὁπλίζω → αφοπλίζω
αντί + δασυνόμενη λέξη της αρχ. ελληνικής → ανθ :
αντί + ὑγιεινός = ανθυγιεινός
μετά + αύριο → μεθαύριο
•το επίρρημα χάμω ως α΄ συνθετικό γίνεται χαμο → χαμόγελο
• επίσης : χειρ + έργο → χειρουργός (και όχι : χειρούργος )
αλλά : κακός + έργο → κακούργος
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